
 

ÖSK SKIDSEKTION – ÅRSMÖTE 2023 
 

Datum: 2023-03-07 
 
Närvarande: Claes-Göran Runermark Per Ingemarsson 

  Tage Lundgren  Klas Andersson 
   Bertil Jonsson   Henrik Gille 
   Kalle Östlund  Mats Carlén 
   Henrik Runermark  Thomas Berg 
   
1. Val av sekreterare och ordförande för mötet. 

Till sekreterare valdes Henrik R och till ordförande Claes-Göran. 
 
2. Fastställande av dagordning. 

Framlagd dagordning, enligt bilaga 1, godkändes. 
 
3. Protokolljusterare utöver ordförande 

Till justerare valdes Henrik Gille. 
 
4. Mötets behöriga utlysande. 

Årsmötet har offentliggjorts genom anslag vid elljusspåret. Kungörelse uppsatt 13 
februari enligt bilaga 2. Årsmötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst. 

 
5. Budget och utfall för verksamhetsåret 2022. 

Kassören föredrog budget med utfall samt resultatrapport för 2022, enligt bilaga 3. 
Årets resultat blev 11 181,53 kr. 

 
6. Verksamhetsberättelse för 2022. 

Ordförande presenterade förslag till verksamhetsberättelse, enligt bilaga 4. 
Verksamhetsberättelsen godkändes. 

 
7. Verksamhetsplan för 2023. 

Verksamhetsplan för år 2023, enligt bilaga 5, föredrogs av Mats. Årsmötet 
godkände verksamhetsplanen med tillägget att genomföra skidaktivitet i form av 
gruppträning. 

 
8. Budget för 2023. 

Kassören gick igenom förslag till budget för verksamhetsår 2023, enligt bilaga 6. 
Årsmötet godkände budgetförslaget med kommentaren att budgeten utökades 
med en utgiftspost för ”spårskötsel material” på 5000 kr vilket lagts in i bilaga 6.  

  



9. Valärenden. 
Valberedningen framlade förslag till styrelse för ÖSK skidsektion för år 2023, 
enligt bilaga 7. Årsmötet godkände valberedningens förslag. 
Som tillägg annonserade Klas Andersson om att han avser att avsluta sitt 
styrelseuppdrag efter kommande verksamhetsår. 
Till valberedning för nästkommande verksamhetsår utsågs Henrik Gille, Thomas 
Berg och Henrik Runermark. 
 

10. Övriga ärenden. 

• Restpunkter tidigare protokoll 
o Hinder till stadsloppet 2023. Henrik Gille har tagit fram ett förslag samt 

etablerat kontakt för sponsor. Gille arbetar vidare med förberedelser. 
o Per ansvarar fortsatt för kontakten med kommunen rörande lutande 

träd som önskas tas ner samt införskaffning av flis. 
o Klas ansvarar fortsatt för reparationen av materialtransportören.  
o Anordna Barnens Vasalopp. På årsmötet bestämdes detta till den 18/3 

om vädret tillåter. Definitivt beslut om genomförande fattas när 
väderprognosen ser ut att kunna möjliggöra aktiviteten. 

o Henrik Gille har tagit fram en skylt för att undanbedja fotgängare att gå i 
skidspåret. Ytterligare en skylt ska beställas vilka sedan ska sättas upp 
vid de båda infarterna till elljusspåret. 

• Förlängning av spårschemat. Per ser till att spåransvarig utses för de 
kommande veckorna. 

• På mötet förslogs det att skoteroveraller ska införskaffas. Detta tas upp på 
kommande styrelsemöte inför verkställande. 

 
11. Nästa möte 

Styrelsens nästa möte bestämdes till onsdagen den 10:e maj kl 18.00 i 
klubbstugan vid elljusspåret. Claes-Göran bjuder in Oskar Molarin från 
kommunen till mötet. Per Ingemarsson utsågs till fikaansvarig. 

 

Vid protokollet 

 

------------------------------- 

Henrik Runermark 

 

Justerare   Ordförande 

 

-------------------------------  ------------------------------- 

Henrik Gille   Claes-Göran Runermark 

 

Bilaga 1: Kallelse inkl. dagordning 

Bilaga 2: Kungörelse 
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Bilaga 6: Budget 2023 

Bilaga 7: Styrelseförslag 

 

Delgivning: Skidstyrelsen, ÖSK kansli  



 

Kallelse 

ÖSK SKIDOR - ÅRSMÖTE 2023 
Tid:   Tisdagen den 7 mars kl. 18.00 

Plats: Restaurang Sjökrogen 

 

DAGORDNING 

 
1. Val av sekreterare och ordförande för mötet 

2. Fastställande av dagordning 

3. Protokolljusterare utöver ordförande 

4. Mötets behöriga utlysande 

5. Budget och utfall för verksamhetsåret 2022                   Tage 

6. Verksamhetsberättelse för 2022                                       CG 

7. Verksamhetsplan för 2023                                                Mats 

8. Budget för 2023                                                                  Tage 

9. Valärenden                                                   Henrikx2 och Thomas 

10. Övriga ärenden    
 Restpunkter tidigare protokoll 

11. Nästa möte 
 Inbjudan kommunens fritidschef 

 Fikaansvarig 

 

 

OBS! Ansvarig för respektive punkt enligt ovan förväntas 

snarast ta fram färdiga underlag som mailas till 

sekreteraren Henrik R. Henrik kommer därefter att delge 

styrelsen samtliga underlag i god tid före mötet. 

 

Efter mötet bjuder sektionen styrelsen på mat. 

Bilaga 1 



 

 
  

Bilaga 2 



ÖSK Skidor, budget med utfall 2022 

 
 

Utgifter:     Utfall: 

 

Reparation och underhåll  av fastighet  1 500         0:- 

Reparation och underhåll, materiel, maskiner  2 500:-     373:- 

Försäkring Skoter     800:-     690:- 

Spårskötsel   4 600:-  5 931,24 

Förbundsavgifter  3 000:-  3 000:- 

Motionsaktiviteter  1 500:-     203,74 

Barn och ungdom  1 500:-          0:- 

Försäkring ÖSK     900:-     858:- 

Möteskostnader  1 600:-  1 314,50 

Representation och uppvaktning                           300:-     329:- 

  16 700:- 

Inköp snöslädar och snöraka   2 018,18 

Sponsorkostnader, skylt      594:- 

Kontorsmateriel      222:- 

Insättning på sparkonto  9 000:-         0:- 

 25 700:-    15 533,66 

 

Inkomster : 

 

Skötselbidrag från Kommun  12 500:-   12 500:- 

Svenska Spel  Gräsroten       600:-      522:- 

Föreningsbidrag FKA    2 100:-   2 625:- 

Stolpsponsorer  10 500:-     10 500.- 

  25 700:- 

Sponsring från motionärer       550:- 

Ränta         18,19 

Årets resultat   - 11 181,53 

   15 533,66 

 

2023-02-27 

 

Tage Lundgren 
 

Kassör 

  

Bilaga 3 



  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmötesprotokoll 2023 bilaga  

Östhammars Sportklubb – Skidsektionen 

Skidsektionen, som är en av fyra aktiva sektioner inom föreningen Östhammars 

Sportklubb, har under verksamhetsåret 2022 haft följande styrelse med specifika 

ansvarsområden: 

Claes-Göran Runermark  Ordförande 

Per Ingemarsson  Vice ordförande (spåransvarig, spårskötare) 

Tage Lundgren  Kassör (spårskötare) 

Henrik Runermark  Sekreterare (valberedning) 

Klas Andersson  Ledamot (tävlingsansvarig, spårskötare) 

Mats Carlén   Ledamot (ungdomsansvarig, spårskötare) 

Bertil Jonsson  Ledamot (ansvarig skidsportanläggning, spårskötare) 

Karl-Artur Östlund  Ledamot (skoterunderhåll) 

Henrik Gille   Ledamot (sponsoransvarig, valberedning) 

Thomas Berg   Ledamot (valberedning) 

Allmänt 

Verksamhetsåret 2022 har, efter pandemin, återgått till mer normala förhållanden. Fysiska 

möten har genomförts då restriktioner är borttagna.  

Sektionens styrelsemöte  

Sektionen har haft 5 protokollförda möten under året inkl. årsmötet. Alla ekonomiska 

transaktioner har genomförts inom av huvudstyrelsen i delegation givna ramar och godkänd 

budget. 

Sektionen har varit representerad av ordförande vid ÖSK huvudstyrelsemöten och också 

deltagit i föreningens valberedning.  

Sektionens ordförande har deltagit i plangruppen för fotbollssektionen vars syfte är att ta fram 

förslag till att förbättra fotbollsplanen på IP. 

Sektionen har under året beslutat att om möjligt stötta övriga sektioner inom föreningen med 

resurser om behov föreligger. Detta har realiserats genom att skidsektionen under året ställt 

upp med resurser vid ishockeysektionens hemmamatcher.   

Verksamhetsberättelse 
2022 

ÖSK Skidsektion 

Bilaga 4 



Sektionen har nominerat Thomas Berg till Årets ÖSK:are med motiveringen att Thomas 

under året med framgång deltagit i ett flertal långlopp på skidor, Engelbrektsloppet, 

Lindmansloppet, Vasaloppet, Nordensköldsloppet och Orsa Ski Marathon. Utöver skidlopp 

har Thomas som duktig enduroåkare genomfört Gotland Grand National. Grattis Thomas.  

Skidåkning och friskvårdsbefrämjande verksamhet  

Året 2022 blev ytterligare ett år med dålig tillgång på snö och därmed begränsade möjligheter 

till skidåkning i Östhammar. Under jan/febr kunde sektionen anlägga skidspår under några 

perioder då häftiga snöfall varvades med varmt väder och tö.      

I slutet av året kom snön relativt tidigt så att den första spårprepareringen kunde genomföras 

rekordtidigt den 22/11. Men då vädret varvades med kyla och tö så kunde skidspåren endast 

överleva några dagar. Skidåkning under julhelgen var dock fullt möjligt men tyvärr som så 

ofta förr försvann snön till nyårshelgen. Slitaget på föreningens skoter har således varit 

minimal. 

 Barnens Vasalopp, som var planerat att genomföras under sportlovsveckan, fick tyvärr ställas 

in på grund av dålig snötillgång. Motionsaktiviteten att åka skidor valfri längd och takt har 

haft dåliga förutsättningar att genomföras då snötillgången och varit mycket begränsad.  

 Motionsspår och skidsportanläggningen 

Året har präglats av stormar och stark blåst vilket medfört stora utmaningar på motionsspårets 

nya LED belysning. Stormen Malik drog in över Uppland i slutet av januari och medförde att 

flera träd föll över spåret och även belysningskabeln. Sektionen har röjt undan alla träd och 

till kommunen felanmält ej fungerande arnaturer. 

Ny storm i slutet av februari som medförde fallande träd över spåret och ånyo armaturer som 

inte fungerade. Samma åtgärder som i januari, röjning av träd och felanmälan till kommunen. 

I början av mars konstaterade sektionen att det sprakade i säkringsskåpet och att det alstrades 

värme. Belysningen togs ur drift och information till alla motionärer lämnades på föreningens 

hemsida och vid spåret. Samtliga elfel enligt ovan var först åtgärdade i början av april trots  

sektionens felanmälan vid varje tillfälle.    

Sektionen har som vanligt under hösten preparerat motionsspåret med flis och grus. Röjning 

av gräs och sly genomfördes och några träd har fällts och vedförrådet har fyllts på. Tillgången 

på flis och grus är nu tömd och anskaffning av material till nästa år behöver genomföras. 

Samtidigt med höstens spårunderhåll kunde konstateras att några armaturer inte fungerade i 

anslutning till starten. Orsaken kan troligtvis kopplas till ett starkt åskoväder. Felanmälan till 

kommunen på sedvanligt sätt via Östhammar Direkt. Elektriker på plats en månad senare som 

kunde konstatera att det inte förelåg något fel i elcentralen. Då elektrikern saknade skylift så 

blev vidare felsökning inte genomförd. Då vi misstänkte att åskovädret slagit ut säkringarna 

till de felfungerande armaturerna så tog sektionens egen stolpklättrare tag i problemet och 

kunde byta de trasiga säkringarna och sektionen meddelade därefter kommunen och 

elektrikern att allt var åtgärdat. 



                     

Mycket problem har det varit med belysningen under året kopplat till stormar och åskväder. 

Med den ambition som sektionen har att motionsspåret ska vara i bra trim sommar som vinter 

så är det beklagligt att kommunens handläggning av reparationsinsatser i samtliga fall har 

tagit allt för lång tid. 

Ekonomi 

Sektionens verksamhet har balanserats inom ramen för de ekonomiska förutsättningarna och 

har för 2022 medfört ett överskott i förhållande till budget, 11.181 SEK. Den primära orsaken 

till överskottet är intäkter från företagsskyltar i spåret Samt en dålig skidsäsong och därmed 

låga kostnader för spårskötsel. Sektionens ekonomi är stabil och tillgångarna vid 2022 års 

bokslut är 101.470 SEK. 

Utrustning och inventarier bedöms vara i god kondition. 

 

/Styrelsen ÖSK Skidsektion  



 
 
 

VERKSAMHETSPLAN ÖSK SKIDOR 
2023/2024 

 

 
ÖSK Skidsektions årsmöte föreslås anta följande 

verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023/2024: 
 

 

• Fortlöpande underhåll av motionsspåret inklusive belysning. 

• Spårskötsel vinter. Hålla god kvalitet på skidspår då 

förhållandena så tillåter. 

• Arrangera ”Barnens Vasalopp” under samma 

förutsättningar. 

• Underhåll av sektionens inventarier och övriga tillgångar. 

• Arrangera motionsaktivitet med utlottning av priser. 

• Under året arrangera motionslopp för välgörande ändamål. 

• Stötta ÖSK vid eventuell satsning på idrottsskola.  

• Skidaktivitet i form av gruppträning, att genomföras på egen 

anläggning eller annan, beroende på rådande 

förutsättningar. 

  

Bilaga 5 



ÖSK Skidor, budget 2023 

 
 

Utgifter: 

 

Reparation och underhåll  av fastighet  1 000  

Reparation och underhåll, materiel, maskiner  1 000:- 

Försäkring Skoter     700:- 

Spårskötsel   5 000:- 

Spårskötsel material  5 000:- 

Förbundsavgifter  3 000:- 

Motionsaktiviteter  1 000:- 

Barn och ungdom  1 000:- 

Försäkring ÖSK     900:- 

Möteskostnader  2 500:- 

Representation och uppvaktning                           300:- 

  21 400:- 

 

  

Inkomster : 

 

Skötselbidrag från Kommun  12 500:- 

Svenska Spel  Gräsroten       600:- 

Föreningsbidrag FKA    2 600:- 

  15 700:- 

 

 

2023-02-27 

 

 

Tage Lundgren 
 

Kassör 

 

  

Bilaga 6 



 

Valberedningens förslag till styrelse för ÖSK Skidsektion år 2023. 
 

Ordförande  Klas-Göran Runermark  Omval 1 år 

Vice ordförande Per Ingemarsson  Omval 1 år 
  Spåransvarig 

Kassör  Tage Lundgren  Omval 2 år 

Sekreterare  Henrik Runermark  Omval 2 år 

Ledamot  Klas Andersson  Sittande ytterligare 1 år 
  Aktivitetsansvarig 

Ledamot  Bertil Jonsson  Sittande ytterligare 1 år 
  Ansvarig för skidsportanläggningen 

Ledamot  Karl Östlund   Sittande ytterligare 1 år 
  Skoteransvarig 

Ledamot  Mats Carlén   Sittande ytterligare 1 år 
  Aktivitetsansvarig 

Ledamot  Henrik Gille   Omval 2 år 
  Sponsoransvarig 

Ledamot  Thomas Berg   Sittande ytterligare 1 år 

 

Valberedning år 2022 har Henrik Gille, Thomas Berg och Henrik Runermark varit. 

 

 

-------------------------------    -----------------------------      --------------------------------- 

Henrik Gille    Thomas Berg                        Henrik Runermark 

 

 

Bilaga 7 


